

MONTHLY ORDERING DATES

- ▶ **SV product transfers for a given month must be received by midnight on the last calendar day of that month.**
 - SV Product Transfers on our website, www.eexcel.net: SV product transfers via the Internet can be entered until midnight on the last calendar day of the month.
 - SV Product Transfers via fax: SV product transfer via fax can be sent to E. Excel's Sandy office up until midnight on the last calendar day of the month. If the last calendar day of the month falls on a weekend or holiday, you have until midnight on the next business day.
- ▶ **Autoship Orders**
 - Autoship orders will be processed at midnight on the 25th day of every month. Under the Autoship program, if your account has less than 100 personal SV on that date, your Autoship order will be processed.

If you have any questions regarding these dates and deadlines, please call Distributor Services at 1-800-733-3744.



每月訂貨的相關日期

- ▶ 每月產品SV轉點事宜必須在當月最後一天的午夜之前完成。
 - 通過我們的網站www.eexcel.net進行產品SV轉點：通過網路進行的產品SV轉點可在當月最後一天的午夜之前輸入。
 - 通過傳真進行產品SV轉點：通過傳真進行的產品SV轉點可在當月最後一天的午夜之前傳至丞燕公司Sandy辦公處。假如當月的最後一天為週末或者節假日，您可以推遲到下一個辦公日的午夜之前遞交。
- ▶ 自動訂貨
 - 自動訂貨程序在每月25日的午夜開始啟動。假如您加入了自動訂貨計劃，此時您帳戶上的產品SV低於100點，那麼您的自動訂貨將被送出。

假如您對以上時間和期限有任何疑問，請撥打客戶服務部電話查詢：1-800-733-3744

